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Referat                                                    Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 22.05.25 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist Christensen, Luise Nissen, 

Anders Bækholm, Isabella Nyborg, Jonatan Rix, Rikke Søndergård Hansen, Ali Qais, 

Thomas Diechmann og Hanne Larsen. 

 

Afbud: Karen Lund Johansen, Steffen Brodersen S. Martiena, Stig Frejo Hansen, 

 

Gæster: Mikkel Kristensen, SSP  

 

Velkommen til Jonatan, ny næstformand i elevrådet. 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 
Godkendt. 

Pkt. 3 Handlevejledning ved fysiske trusler – Mikkel, SSP 

Mikkel kommer med oplæg ud fra handleplan. Derefter kort debat og input til høringssvar. 

Bilag: Høring og selve Handleplanen. 

 

Høring 

Der mangler sikring af, at forældrene får besked via aula og efterfølgende bliver ringet eller inviteret til møde, 

da det er vigtigt, man får en dialog som ikke er skriftlig. 

Det er vigtigt, at der er tillid mellem skole og forældre, så når der er hændelse på niveau 1 og 2, så er der tale 

om en orientering om en episode, der er håndteret. Eleverne er kommet videre, derfor er det en orientering. 

Hvor ligger grænsen mellem skriftlig orientering og telefonsamtale? 

 

Vigtigt at være bevidst om, hvorvidt der er tale om orientering eller dialog. 

 

Der står ikke i barometeret, at man som voksen henvender sig direkte til børnene/de unge; barnets stemme. 

Hvad med f.eks. mægling mellem eleverne eller håndtering af resten af klassen. 

 

Hvorfor står der ikke, hvordan forældre inddrages/orienteres/er i dialog osv.? 

 

Ovenstående noter sammenfattes til et høringssvar. 
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Pkt. 4 Trivselsmålingen og Trivselskommissionens anbefalinger  

Præsentation af den nationale trivselsmåling 2025.  

Hovedpointer fra Trivselskommissionens anbefalinger. 

Herefter debat og evt. forslag til konkrete indsatser på skoleplan for det kommende skoleår. 

 

 

Link eller bilag til Trivselsmålingen 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2025/feb/250225-trivselskommissionens-anbefalinger-er-klar 

 

Gennemgang af skolens trivselsmåling. Både skolen og bestyrelsen er generelt tilfredse med resultatet. 

 

Anbefaling 34: Forældreskab anno 2025 til debat med afsæt i syv opfordringer til forældreskabet 

Kommissionens anbefaler, at der igangsættes en offentlig debat og samtale om forældreskabet, som tager 

afsæt i følgende syv opfordringer:  

1. Stil alderssvarende og kærlige krav til dit barn, og vær tydelig om rammer og værdier.  

2. Begræns overvågningen af dit barn – børn kan langt mere, end vi tror.  

3. Hav tillid til, at dit barn, i takt med sin udvikling, selv vil kunne overkomme mange udfordringer og håndtere 

konflikter på dets vej.  

4. Inddrag og lyt til dit barn ud fra dets alder og forudsætninger – husk dog, at inddragelsen ikke må ske på 

bekostning af kærlige krav og tydelighed.  

5. Lær og vis dit barn, hvordan alle – voksne som børn og unge – skal have blik for og tage ansvar for andre 

mennesker og de fællesskaber, som vi indgår i.  

6. Hav fokus på selvregulering, vedholdenhed, tro på egne evner og ansvarsfølelse i opdragelsen – og lær dit 

barn, at det vil opleve perioder med nedtrykthed, uden at det er hverken er farligt eller sygeligt.  

7. Husk, at du kender dit eget barn bedst, sænk skuldrene og vid, at der ikke findes en perfekt forælder, og at 

kærlighed, nærvær og omsorg er det vigtigste, du kan give dit barn for, at det trives. 

 

Kontaktforældrene, skolens trivselsmåling/klassens trivsel og trivselskommissionens anbefalinger. 

Inddragelse af børnene på 2. forældremøde med fokus på trivsel. Børne-forældremøde. 

Evt. revidering af principper for forældremøder. 

 

Pkt. 5 Nyt fra 

 

• Skolen – Ledig stilling som viceskoleleder. Der er mange interesserede og flere gode ansøgninger. 

Ledig lærerstilling, hvor der er tæt på at være ansat en ny i stillingen. Patricia ønsker udtrædelse af 

bestyrelsen. Mange lærere ser frem til næste års faglige fordybelsesuger. Der er lavet en god plan og 

der er nu en plan for, at alle lærere er fordelt på forskellige årgange. 

De mundtlige prøver er godt i gang. De skriftlige prøver er færdige og er gået godt. 

Sidste skoledag for 9. klasse gik rigtig godt. 

 

• Formanden – Martin har været til møde med BDO omkring plan for at udnytte ressourcer bedre.  

Det næste FRO møde er inddraget for at tale med til et temamøde den 3. juni. Hvem kan deltage? 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2025/feb/250225-trivselskommissionens-anbefalinger-er-klar
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• Elevrådet – økonomi til indretning af klasserne. Bestyrelsen bevilliger kr. 200 pr. klasse. 

Elevrådsmedlemmer har også været til møde omkring BDO med arbejde med forskellige trivselsmål. 

Det virkede godt fra et børneperspektiv. 

Der er grundlovsfest for elevrådet d. 3. juni. Der bliver også arbejdet med sociale tiltag i elevrådet. 

• Medarbejderne – Godt MGP. Det betyder meget for skolen. 

• Porten – Forespørgsel vedr. ordblindebriller. Hanne tager kontakt til TEC vedr. øjentræning hjemme. 


